
Referat FAU møte nr 3 for Roaldsøy skole- skoleåret 2024/2025 

 Dag: Tirsdag 11.Februar 2025 
 Tid: 18:00 og 19:30 
 Sted: Roaldsøy skole 

FAU Representanter 2024-2025 Tilstede 

Klasse Navn Mobil Email 
1 Ann-Charlotte Frantsen 40853481 annchafra@gmail.com 
1 Hilde Irene Nordbø 97665728 hilde.irene.vag@gmail.com 
2 Sander Eriksen 

Mathisrud 
99231241 mathisrud@gmail.com 

2 Kjerstin Stahl 
Holgersen 

92024160 kjerstin.holgersen@gmail.com 

3 Paal Andre Skjerpe 40893989 paal.skjerpe@uit.no 
3 Knud Jostein Jonassen 90640823 knud@lyse.net 
4 Ann-Christin Johnsen 94279180 annchristinjohnsen@gmail.com 
4 Mari Sørbø Røsjorde 91733188 mari.rosjorde@gmail.com 
5 Irja Viste-Ollestad 90024482 irjaviste@gmail.com 
5 Nina Holmberg 92431282 holmbergen@gmail.com 
6 Anders Lilleheim 91893769 anders.lilleheim@gmail.com 
6 Anita Paulsen Lunde 47667696 anita.paulsen.lunde@archerwell.com 
7 Hilde H Fadnes 40238872 hilde.fadnes.hoelland@gmail.com 
7 Stian Iversen Helgeland 97161078 stian.i.helgeland@gmail.com 
Rektor Pål Tønnesen   

 

Sak nr Sak Ansvarlig 
1 Godkjenning av innkalling og referat 

Referat og innkalling godkjent 
 

 

2 Gjennomgang av aksjonspunkter 
 
Basseng 
RA som skrev sak som gjelder skolebasseng på Roaldsøy, 
trigget av sak i bydelsutvalget, FAU følger opp ved Bjarne 
Lunde evt. ved Leif Arne Moi Nilsen. 
 
Skolecafe 
Det vil bli tur i skoletiden, men i skolens regi- ikke lengre 
foreldre som arrangerer angående cafe – her veier også 
gratis prinsippet tungt, vi kan ikke lengre samle inn penger på 
samme måte som tidligere, derfor forslag om innsamling til 
veldedig formål (gjøres til et lite prosjekt blant elevene).  
 
 

 
 
Ann-Charlotte 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



17.mai 
Hadde en liten gjennomgang av hva som blir viktig å huske 
på. Og hvilke erfaringer som ble gjort i fjor som kan 
forbedres. Alle klasser vil ha sine delegerte oppgaver som blir 
fordelt i klassen. Neste møte blir satt av til konkret 
planlegging av 17.mai. 
 
Det vil bli tatt en vurdering på hvordan gjennomføringen av 
gevinster blir gjort og pris på aktivitetene. Det er mange 
gevinster igjen fra i fjor og det er ikke behov for innkjøp av 
nye. 
 
 
Søke kommunen om støtte til 17.mai. 
 
Sjekke plakater i forhold til vipps og sjekke pris på 
mat/drikke/kaker. Høre med tidligere leder. 
 
Viktig at det er god bemanning i kiosken ved begynnelsen, og 
et en kan finne en god løsning på oppvarming av pølser 
(tidkrevende å varme opp vann i store gryter). 
 
Bemanne listen for arbeidsfordeling før påsken. 
 
Informasjon fra rektor: 
Resultat elevundersøkelsen 5-7trinn: 
Elevundersøkelsen viser trender på landsbasis og trender 
som utvikler seg over tid. Enkelte kan ha en oppfatning av at 
elevundersøkelsen kun omfatter mobbing. Motivasjonen til 
elevene går ned jo eldre de blir. Relevans-hvorfor lærer jeg 
det jeg lærer. Stemmer kart og terreng. Behov for mer 
praktisk skole? Hva er motivasjonen. 
 
Datagrunnlaget blir smalt når det kun 1 klasse og det vil da bli 
en del svingninger. Hver klasse har sine utfordringer og 
styrker. Analyse og refleksjon tilbake til elevene:  
*Hvor er vi gode? 
Hva betyr det? 
Hvem er vi? 
Målet er å holde nivået godt over tid. 
 
Mobbing som også blir tatt opp i elevundersøkelsen vil en 
ikke kunne lage statsetikk på da det kun er en klasse, og 
denne statistikken vil kunne identifisere individer. Rektor har 
resultatene og det jobbes ut fra det. Skolen ser at digital og 
fysisk arena sklir i hverandre. Ingen opplever krenking fra 

 
FAU 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Paal hører med 
tidligere leder 
hvordan en søker 
støtte til 17.mai 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



voksne og mobbetallene ligger under gjennomsnittet i 
Stavanger kommune. 
 
Rektor har spurt om Lenden skole og ressurssenter kunne 
komme inn da han har begynt som ny rektor. Bakgrunnen for 
dette er: 
-Hvordan opprettholde, vedlikeholde og utvikle resultater. 
-Hvor er vi henne? 
-Jobbe med klassemiljø og læringsfellesskap. 
-Gir kart for relasjonsbygging og læringsfellesskap. 
-Metaperspektiv. 
 
 
 
 
Budsjett: 
7.trinn så er det 24 elever som går ut og 16 elever som 
foreløpig skal begynne i 1.klasse. Så dette vil påvirke 
budsjettet noe da flere elever går ut av skolen enn elever 
som starter. 
 
 
 
 
 

3 Informasjon fra kasserer 
Det har vært utfordringer for ny kasserer å få de riktige 
fullmakter på plass slik at regninger/overføringer (til de som 
har lagt ut) blir betalt/gjennomført. Det har vært mulig å 
legge det inn i systemet, men betalinger har blitt stanset av 
banken grunnet fullmakter. Etter flere runder med banken er 
dette nå på plass. 
 
For å forenkle utlegg/innkjøp så skal en undersøke 
muligheten for å ha ett navnløst betalingskort som kan 
benyttes ved innkjøp i fremtiden. 
 
Rett før nyttår var saldo rundt 53 000. Utgifter etter nyttår 
har vært blomsterbukett til Geir (tidligere rektor), og Lucia 
drakter som 1.klasse benytter.  Ny saldo er ca 48 000. 

Stian 

4 Informasjon og saker fra Samarbeidsutvalget (SU) 
Skolene er i gang med å organisere SU. Ansattrepresentant er 
på plass. Det er satt opp at det skal være to på høsten og to 
på våren. Møtene vil bli holdt i forlengelse av FAU-møte. Det 
vil ikke lengre være en politisk representan.t 
 
 

Rektor 



5 Informasjon fra Bydels FAU 
I en periode har natteravn ordningen blitt organisert basert 
på at folk melder seg til å gå. Dette har ikke fungert og det 
har vært stor mangel på natteravner i bydelen. Det blir 
ungdomskolene og 7.klasse på barneskolen som skal 
rekrutterer natteravner til helgene. Det blir fordelt hvor 
mange helger som skal bli dekket av hver klasse ut fra antall 
elever i klassene. FAU representanter for 7.klasse trinn skal 
melde i fra de som melder seg til å gå de ulike helgene som 
skolene/klassene blir tildelt. 

7.klasse 

6 Dato for kommende FAU-møte 
Dato for nytt møte er satt tirsdag 25.mars 
 
 

 

7 Eventuelt 
Hvilken pedagogisk kompetanse stilles til kontaktlærer? Alle 
kontaktlærere tilfredsstiller dagens kompetansekrav. Avvik 
ved sykefravær. Dette er noe som rektor følger opp. Det 
strebes etter å rekruttere studenter som går pedagogisk 
utdannelse, men det er tidvis utfordrende grunnet 
beliggenhet. 
 
 
 

 
Rektor 

 


